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Minnesanteckningar Extra NOSAM Mölndal  
Datum: 2021-03-08 

  

 

Närvarande: Anna Hyltner, SU Mölndal, kontaktperson SU 
Annamaria Hassel, biståndschef SoL 
Caroline Olsson¸ verksamhetschef Omtanken Åby och Kållered 
Christina Wadell, områdeschef Hemsjukvård 
Hanna Annelund, Mölndal stad 
Helena Qvarnström Sahlberg, MLA (medicinskt ansvarig skolförvaltningen) 
Inger Albertsson, Närhälsan Lindome 
Johan Sager, verksamhetschef och Anette från Läkargruppen Mölndalsbro 
Karin Blomqvist, MAS Mölndal Stad  
Lena Ekeroth, processledare, kontaktperson LGS 
Lena Meisel, Wellness Rehab 
Linn Nordblom¸ Distriktsläkarna Mölndal 
Marita Åvall, verksamhetschef Capio Mölndal 
Mirjam Rissanen Hjort, verksamhetsutvecklare UTF med i chatten 
Tina Lindh, enhetschef funktionsstöd 
Ulla Erixon, verksamhetschef Nötkärnan Familjeläkarna Kållered 
Viveka Björnberg, verksamhetschef Hälsa i Kubik 
Karin Eriksson, verksamhetschef Omtanken Pedagogen Park, ordf NOSAM 

Förhindrade: 

 

 

 

Annika Westerlund, enhetschef BUP 
Annika Wållberg, rehab Mölndal stad 
Catarina Liljestrand, Västbus  
Catharina Jedenius¸ Psykosmottagningen Mölndal 
Cornel Popa, verksamhetschef Distriktsläkarna Mölndal 
Erica Ekenmo, SKF 
Göran Hjertstrand, områdeschef VOF, socialpsykiatri 
Helena Magnusson, klinikchef Folktandvården 
Karin Möglebust, enhetschef biståndsenheten LSS 
Maria Fritzon Ölander, SKF 
Nicoline Aspegren, UM 
Stina Arnham, verksamhetschef Bräcke Diakoni rehab 
Susanne Mälsjö, klinikchef Folktandvården 
Zijada Konakovic, Läkargruppen Mölndalsbro 
Parisa Ziafar, Närhälsan Krokslätt 
Sofie Rutgersson, klinikchef Folktandvården 
Irene Jansson, verksamhetschef SAF 
 
 

Tid: Teams kl 14.00-14.30 

 

 

Mötespunkter 

Karin Eriksson hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. Ber alla att skriva i chatten 
när man vill ha ordet eller kommentera.  

 
1 Föregående protokoll 
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Minnesanteckningar skickas ut till alla och finns på hemsidan, 
https://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamverkan/kommun-och-
sjukvard---samverkan-i-goteborgsomradet/organisation/nosam/nosam-molndal/ 

2 Rapport från SU –  

Anna H rapporteraratt platåfasen fortskrider. Totalt vårdas ca 160 Covidpatienter 
varav ca 30 på IVA. Oro för den tredje vågen kvarstår. På SU har man haft mkt 
frånvaro ffa VAB där barnen varit pos för Covid,. 

  

3 Rapport från primärvården 
 
Vaccineringen av individer i fas 1 och 2 pågår för fullt på våra vårdcentraler.  
Diskussion pga aktuellt fall om vårdcentral har rätt att neka icke listade som ingår i rätt fas och 
önskar vaccinera sig på annan vårdcentral än där de är listade. Flera på mötet har hört att 
Mötet ber Lena Ekeroth ta med frågan. 
 
Lena har fått svar från en kollega, Björn Gunnarsson, som säger ska en vårdcentral ta emot alla 
oavsett listning. 
 
Lena får också med frågan från Viveka på Hälsa i kubik som undrar vem som ombesörjer 
vaccination av rehabenheter som inte har personal i den egna organisationen som kan och får 
vaccinera.  
 
Även här ha Lena fått svar:  information från ett chefsforum inom Närhälsan att det kommer 
tas fram en rutin för vem som ska vaccinera privata utövare ex rehab, tandläkare, mfl som inte 
ska vaccineras på vårdcentral. Rutin kommer, vi får hoppas att den kommer snart 
 
VC ser en ökad efterfrågan på PCR-provtagning.  
 
 

4 Rapport från kommunen VOF 
Karin B, MAS, kan idag rapportera att kommunen inte heller denna vecka har något fall av 

Covid-sjuka på de särskilda- och LSS boendena i kommunen. Detta trots att det varit ett par 

smittspårningar. Totalt var det åtta (8) personal som hittades vid antigentesterna som sker 

innan arbetspass.   

 

Christina Wadell berättar att kommunen from maj månad kommer att flytta de korttidsplatser 

som idag finns på Fässbergs Äldreboende till Fallströmmen. I samband med det görs två (2) 

platser om till palliativa platser. Totalt kommer det att finnas 21 korttidsplatser på 

Fallströmmen. 

De korttidsplatser som finns på Lackarebäcks Äldreboende, sju (7) stycken, blir kvar där. 

Hanna Annelund berättar och planeringen, se bifogat bildspel som skickats med 

minneanteckningarna. 

 

 

      5.  Rapport från Utbildningsförvaltningen 

Mirjam Rissanen Hjort rapporterar att man har haft stängt drop in för aktivitetsansvaret i två 
veckor pga sjukdom men öppnar igen nu på torsdag. Gymnasieskolorna har distansstudier 
fortfarande.  

https://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamverkan/kommun-och-sjukvard---samverkan-i-goteborgsomradet/organisation/nosam/nosam-molndal/
https://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamverkan/kommun-och-sjukvard---samverkan-i-goteborgsomradet/organisation/nosam/nosam-molndal/
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Helena Qvarnström Sahlberg rapporterar att man i grundskolan också sett en ökning av 
sjukfall bland personal såväl som elever. Även högstadiet har distansundervisning 80% dvs 
eleverna är fysiskt i skolan 20%. 
 

 

      6.  Nästa möte och mötets avslutande 

Nästa möte via Teams måndagen15/3 14.00kort avstämning Covid, direkt efter avstämningen 

(ca 14.20) NOSAM Äldre med punkten omställningen Nära Vård. 

Karin tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.  

 

 

Vid anteckningarna 

Karin Eriksson 

 

 


